03



EVE MERCIER

Eve is the creative director of her eponymous interior design agency. Eve Mercler Interiors. After 15 years working as an art journalist, auctioned and as an interior designer at Candy and Candy, Eve branched out by opening her own studio in 2008. Hirst major project.



MONIQUE MCLINTOCK

for its expertise in creating functional clever spaces, no matter how small. The designer and her team work on

Monique comes from California where her family owns a prominent architecture and construction company. Interior design has slways come naturally to Monique, who has worked on projects across Asia. Airkca. Europe and Australia Moniquier design has climpe and Australia Moniquier design.

Monique 异真加州,其实 族在基地開放了一個要求 的建築公司。地位十进队 東京與技計,負責的項目 布尼派,非洲、新洲和美 河。Monique的提計宣标

01







@PROBLEM:

I am renovating my bedroom and I would like to design a small office space next to my walkin wardrobe. There are no windows on that side of the room, so it's really dark. How do I bring some light in from my bedroom? 我正朝新祖師,想在大衣被宣育版小部合宣,但那 **排除沒有官、掛合室栽培、怎能は物用引入降火?**

SOLUTION:

*** SOLUTION: Instead of closing aff the space with a wall, use an open, built-in bookshelf to delineate your bedroom and study areas, and to let in natural light from your bedroom. Or, choose a transporent sliding door, as A Squared Lid has done in this home office tucked in a nook behind the wardrobe. You should also incorporate various types of lighting in the bedroom worth be disturbed if you work late into the night. Combine overhead lighting, ambient lighting and floor lamps.

與其用繼墊分階空對。考慮以數人開放式書來劃分 發展刺書與,據日光自體局射截來。亦亦可採用通 明時門,如A Squared Ltd任此來詞的故注,解蔣公 室彼盍衣繼適。混合不同種類效虧,即使有人在賴 與休息,也不會因另一半沒夜工作受股光影響,如 固點英級開明、環境採明和地提。

@ PROBLEM:

I live in an open-plan studio and can't fit any more familiare in my small flat. How do I create a study, and what are some space-saving

具。20周打造一灣書房、有什麼影響空間的於法?

@SOLUTION:

A foldable desk is a good option. You can use it when you need to, and stow it away when you don't. Including hanging shelves, as Muse Studio has done in this home, also provides storage without taking up any floor space. For seating, you could pull up a chair from your dining table, or, if you don't have a dining table, consider a foldable chair that can be stored in a cupboard when not in use, or a comfortable ottoman-type stool that can be tucked in a conner or used as a side table when you're not

照像式桌子是銀行環律・南裏時才打開・不用時 文司改定來。發展也能提供儲物空間,於Muse Studio在此家詞的說法,而又不會依用地面空間 機,確故方面,修可個用餐椅:如果沒有餐桌桌 会 - 可考慮使用認收於機內的價格 : 也可購買一些 政技が角架位置或著作客車等几的服費。

@PROBLEM:

My partner and I both spend time working at home and we'd like to convert a spare be-droom into our home office. We'd have to put the desks side by side, but we would like some sort of separation so that we don't disturb

我和伴侣四维在发工作、想把一間後懂睡见这作意 展發公室,卻只能輕威子也別而致,但又希望桌子 開始加點分開,不打壓對方。

@SOLUTION:

Use design to help you separate your two study areas. Rather than using one long desk, choose two identical desks with a filing desk, choose two identical desks with a filing cabinet or stonge shelves positioned in the middle to act as a barrier. Agree on a set colour palette for the room, but make your work sanctuary your own by personalising it with artworks, princards, different stationary, chairs and subbish birs. Chinc's Workshop shows how a colorative and the room of the colorative stationary. a cohesive colour palette can tie in different

design inspirations. 以設計分開開兩位工作間。不要用長桌、五錢 周期英一樣的桌子,中間如鈕女件機或書架交換 作分隔。數量好貨幣的基本用他,然後就提合之 商量的藝術品、木粒板、各式文真、被子和發展 釋。Chincs Workshop展示出如何能以相應色偶將 不同設計學念讀爲甚至。

HOME SOLUTIONS | 2014







IT'S PERSONAL

A functional ladder that adds a decorative touch; turquoise desk designed by Michael Young; Roomservice uses a sleek desk for instant style; Insight School of Design's pared-down workspace; an open bookcase from Ulivi; Tania Reinert keeps things calm and contemporary with a glass desk

個人點綴

實用梯子亦能充當裝飾品;Michael Young設計的 點綠色桌;Roomservice選 用俐落的桌子打造即興風 格;Insight School of Design 低調的工作空間;來自 Ulivi的開放式書架;Tania Reinert以玻璃桌讓物件保持 於現代和諧的格調 Monique. "I have a lot of male clients who like the industrial loft look. We incorporate some signature vintage pieces such as a chair, desk or lamp."

For something more feminine, Monique suggests Bowerbird Home in Ap Lei Chau: it has a gorgeous collection of solid wood writing desks, with many in a French country style. Bowerbird Home is also a great place to pick up Asian ornaments, which make for great accent pieces.

Eve, meanwhile, says that personal touches are important in the study. She suggests placing a pin board above your desk and padding and upholstering it with jute or felt. "It's always nice to pin up family photos or inspirational images," she says. It also acts as a source of inspiration, while keeping you organised in your planning. Says Eve, "The aim of a home office is to make the space practical, but not too office like."

喜愛柔美傢具的話,Monique推介位於鴨脷洲的Bowerbird Home,在此你可找到多款實木書桌,當中很多也以法式田園風為設計,格調優雅動人;店內還有很多亞洲飾品,定能成為家中的奪目焦點。

而Eve指出,書房需具備個人特色。她提議在書桌上方放置一塊告示板,襯上黃麻纖維和毛氈。「在板上貼上家庭照片或富啟發性的照片,能營造喜悦的感覺。」她表示,告示板既是靈感泉源,也能讓你有條理地列出要處理的事項。Eve説:「家居辦公室的目的是把空間變得實用,而不是將之變成真正的商業辦公室。」